



G3 Tiger Class Newsletter February & March of 2016

Reading Section

Hello and welcome to the Tiger Class Newsletter for February and March.

Before we look at what's to come in the next couple of months, let's review what happened in January.

January was a very busy month, mainly because of the speech contest. It was great to see all of the students up on stage and speaking by themselves. I'm sure you will agree that they have all made amazing progress. The student's English speaking ability is fantastic and also they all have a great attitude to learning and so much confidence. I'm very proud of them.

In March we have the parents evening where we can discuss your child's progress in more detail. It also gives us the opportunity to go over some of the new material they will be learning in the new semester.

This semester on every third week of each unit the students will give a presentation to the rest of the class. Their presentation will be based on the theme of the unit, for example, if the theme is 'National Parks' the students will talk about a Park they like or have visited. The students are encouraged to use images, photos, or drawings for example to make their presentation as informative and interesting as possible.

So let's have a look in more detail at what's to come over the next two months...

Core Material - Reading Wonders

February

Week 1 - Winter Vacation.

Week 2 - Winter Vacation.

Week 3 - Unit 2 Week 5 - We learn some new vocabulary and poetry words such as 'alliteration', 'limerick' and 'rhyme'. We read some poems called 'Empanada Day', 'Cold Feet', 'Our Washing Machine' and 'Bugged'.

Week 4 - Unit 2 Week 5 - Review vocabulary and poetry words such as 'alliteration', 'limerick' and 'rhyme'. Re-read poems 'Empanada Day', 'Cold Feet', 'Our Washing Machine' and 'Bugged'.

March

Week 1 - Unit 2 Week 5 - Student presentation based on the theme of this unit.

Week 2 - Unit 3 Week 1 - We discuss 'Special Qualities' and examine the new vocabulary. We read a folktale story call 'Inchworm's Tale'.

Week 3 - Unit 3 Week 1 - Review vocabulary and previous weeks story.

Week 4 - Unit 3 Week 1 - Student presentation based on the theme of this unit.

Week 5 - Unit 3 Week 2 - We discuss what it means to 'Make a Difference'. We discuss the new vocabulary and read a Historical story called 'Jane's Discovery'.

Grammar Section

Reading Wonders Grammar Practice Workbook

February

Week 1 - Winter Vacation.

Week 2 - Winter Vacation.

Week 3 - Unit 2 Week 5 -

Week 4 - Unit 2 Week 5 -

March

Week 1 - Unit 2 Week 5 - Student presentation based on the theme of this unit.

Week 2 - Unit 3 Week 1 - Recognising verbs in sentences. Circling the action verb in sentences.

Week 3 - Unit 3 Week 1 - Re-write sentences including quotation marks and colons. Read sentences and identify the action verbs.

Week 4 - Unit 3 Week 1 - Student presentation based on the theme of this unit.

Week 5 - Unit 3 Week 2 - Identifying which form of the action verb correctly agrees with the subject e.g. Brandon _____ (want/wants) to make some money.

Composition Workbook

February

Week 1 - Winter Vacation.

Week 2 - Winter Vacation.

Week 3 - Unit 2 Week 5 - We read a story about Abby and her dishwasher. Now write about an appliance in your home and describe what it does.

Week 4 - Unit 2 Week 5 - Re-write the previous weeks composition.

March

Week 1 - Unit 2 Week 5 - Student presentation based on the theme of this unit.

Week 2 - Unit 3 Week 1 - We read a short story about Iggy the pet fish. Write about a pet you have or had or a pet you would like to have and why.

Week 3 - Unit 3 Week 1 - Re-write the previous weeks composition.

Week 4 - Unit 3 Week 1 - Student presentation based on the theme of this unit.

Week 5 - Unit 3 Week 2 - We read a short story about Coach Stevens the soccer coach. Write about an experience you have had as part of a team. It could be a soccer team, swimming team or any event where someone helped you.

That's it for February and March. As always, feel free to leave a message for me in the weekly communication book. If I have any major comments or concerns, I will do the same. I look forward to seeing you all at the upcoming parents evening. Until then, I wish the very best and hope to see you again soon.

Kind regards.

Teacher Rich



G3 Tiger Class Newsletter February & March of 2016

哈囉和歡迎來到二、三月份的 Tiger Class Newsletter。

在我們看看未來兩個月的進度前，我們先複習一下一月份我們上過哪些課程。

一月份是一個非常忙碌的一個月份，主要是因為演講比賽的準備過程，這是一個所有的學生們都需要自己站在台上單獨演講，我很確定你們應該可以同意他們有很令人驚豔的成果，他們在英語口語能力和態度上及學習到更多的自信，我非常以他們為榮。

在三月份我們會有一個親師座談會我們將可以討論更多孩子學習過程的細節，它可以給我們更多的時間來討論了解新學習的課程。

這學期我們是三週為一個單位一個主題，第三週我們會以主題來做一個口語及專題報告的呈現，這個呈現會以我們所學習的主題來做為一個基礎，例如：假如主題「國家公園」學生們將討論他們喜歡的國家公園或曾經拜訪過的，學生們被鼓勵使用 Google 圖片或資訊來作屬於他們個人專題報告這個將會帶給孩子富有教育性及趣味性的成長。

所以讓我們來了解未來兩個月更多課程規畫上的細節：

Core Material: Reading Section

核心教材 - Reading Wonders

二月

第一週 - 寒假

第二週 - 寒假

第三週 - 單元 2 第五週 - 我們將學習依些新字及詩歌的單字例如：‘alliteration’，‘limerick’ and ‘rhyme’ 我們閱讀幾篇短篇詩歌主題叫做‘Empanada Day’，‘Cold Feet’，‘Our Washing Machine’ and ‘Bugged’。

第四週 - 單元 2 第五週 - 我們將複習新字及一些詩歌的單字例如：‘alliteration’，‘limerick’ and ‘rhyme’ 及再次複習這些短篇詩歌。

三月

第一週 - 單元 2 第五週 - 學生們必須完成他們的專題報告

第二週 - 單元 3 第一週 - 我們將討論有關主題是‘Special Qualities’及討論學習新字，我們閱讀一個寓言故事主題叫做 ‘Inchworm’s Tale’

第三週 - 單元 3 第一週 - 複習新字及我們所教過的課文

第四週 - 單元 3 第一週 - 學生們必須完成他們的專題報告

第五週- 單元 3 第二週 - We discuss what it means to 'Make a Difference'. We discuss the new vocabulary and read a Historical story called 'Jane's Discovery'.

我們討論有關主題'Make a Difference'，我們討論新字及閱讀一篇歷史故事叫做'Jane's Discovery'。

Grammar Section - Reading Wonders 文法練習本

二月份

第一週 - 寒假

第二週 - 寒假

第三週 - 單元 2 第五週

第四週 - 單元 2 第五週

三月份

第一週 - 單元 2 第五週 - 學生們必須完成他們的專題報告

第二週 - 單元 3 第一週 -

認識句子中的動詞，圈出句子中有動作的動詞

第三週 - 單元 3 第一週 -

重寫句子包括標點符號引號的使用還有閱讀句子並認識句中的動詞。

第四週 - 單元 3 第一週 - 學生們必須完成他們的專題報告

第五週 - 單元 3 第二週 - Identifying which form of the action verb correctly agrees with the subject e.g. Brandon _____ (want/wants) to make some money.

認識動詞及如何正確的使用及搭配其主詞的使用

例如：Brandon _____ (want/wants) to make some money.

Composition Section

二月份

第一週 - 寒假

第二週 - 寒假

第三週 - 單元 2 第 5 週 - 我們閱讀一個故事是有關 Abby 和他的洗碗機的故事，現在寫有關家裡一個設備及描述這個設備的功用。

第四週 - 單元 2 第 5 週 - 謄寫之前所寫過的作文

三月

第一週 - 單元 2 第五週 - 學生們必須完成他們的專題報告

第二週 - 單元 3 第一週 -

我們將閱讀有關主題 Iggy the pet fish，寫出自己曾經擁有過或很想要擁有的寵物和為什麼。

第三週 - 單元 3 第一週 - 謄寫上週所寫過的作文

第四週 - 單元 3 第一週 - 學生們必須完成他們的專題報告

第五週 - 單元 3 第二週 -

我們將閱讀一個故事有關 Coach Stevens the soccer coach，寫出有關你曾經有過的團隊成員的經驗，它可能是一個足球團隊或游泳團隊或任何活動的成員從幫助過你的。

以上是我們二月及三月的課程規劃，若你有任何孩子學習上的問題要告訴我，可以請你寫在每週的聯絡簿上，我很期待即將到來的親師座談會，到時候我將會以最誠摯的心來與你會談孩子的學習狀況。

Kind regards.

Teacher Rich